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RESUM DEL CONSELL DE BARRI DEL TURÓ DE LA PEIRA. 

 

Data: dimecres, 6 de novembre de 2019 

Lloc:  Auditori de l’Espai Jove Les Basses 

Hora inici: 19.00h 

Hora de finalització: 20:15h 

 

ASSISTENTS 

Composició de la taula 

Presideix la taula la Sra. Margarita Marí-Klose Regidora del Districte de Nou 

Barris. Conseller del barri del Turó de la Peira Sr. Guillem Gabernet, Gerent del 

Districte de Nou Barris Sr. Gabriel Duarte, Tècnica de Democràcia activa del 

Districte de Nou Barris Sra. Eva Luengo, i Tècnica de Gestió de Projectes del 

Districte de Nou Barris Sra. Sonia Montes 

Entre el públic 

Consellers municipals: Sergio Nieto (PSC), Daniel Elicegui (Bcn pel Canvi), 

Esther Flaquer (Bcn Comú), Quim Sangrà (Esquerra Republicana), Noemí 

Martí (Ciutadans) 

President  AVV, altres membres de l’AAVV i del Casalet, President del Centro 

Cultural Deportivo Turó de la Peira (CCD Turó de la Peira), representant de 

l’Associació de l’Eix comercial Nou Barris, Directora de Serveis a les persones i 

al territori de Nou Barris, voluntària Enriquezarte, Policia de barri, altres 

ciutadanes.  

 

ORDRE DEL DIA 

1- Presentació de la taula del Consell de Barri 

2- Renovació Vicepresident i Comissió de Seguiment 

3- Metodologia PAD (Pla d’Actuació del Districte)  

4- Acte d’estrena de les plaques de les places Humberto Rivas i Can Basté 

5- Precs i preguntes  



 
 
 
Districte de Nou Barris 
Direcció de Serveis  a les Persones i al Territori 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
www.bcn.cat/noubarris 

 

2 
 

 

TEMES TRACTATS 

 

1. Presentació de la taula del Consell de Barri  

La regidora presenta els membres de la taula del Consell de Barri.  

 

2. Renovació Vicepresident i Comissió de Seguiment 

La Tècnica de Democràcia Activa explica el funcionament de la renovació o 

nova elecció del Vicepresident de la Taula, així com de la Comissió de 

seguiment del Consell de Barri. 

El Vicepresident, Antonio Silva, accepta continuar al càrrec. Es realitza 

votació a mà alçada, amb 8 vots a favor i 0 vots en contra, els vots a favor 

superen els dos terços del vots emesos, per tant queda revalidat en el 

càrrec de Vicepresident. 

La Tècnica de Democràcia Activa explica com es constituirà la Comissió de 

Seguiment, mitjançant les inscripcions a la plataforma Decidim. Explica com 

funciona la plataforma i recorda que tothom que vulgui inscriure’s pot 

demanar suport a la tècnica del Districte i a ella mateixa. 

 

3. Metodologia PAD  

La Regidora exposa que s’està elaborant un esborrador del PAD que serà 

presentat en plenari, amb la intenció de no començar de zero, sinó que vol 

recollir allò que ha quedat pendent d’altres mandats. Aquest document 

pretén ser un punt de partida per treballar el procés participatiu del PAD. 

El Conseller de barri explica el calendari i la metodologia del proper PAD. 

Informa que el procés participatiu està previst que es dugui a terme entre el 

7 de gener i el 15 de març mitjançant diferents accions: Consells de barri i 

Consells sectorials on es recolliran propostes de la ciutadania, punts de 

difusió al carrer, i a través de la plataforma Decidim. 
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4. Places Humberto Rivas i Can Basté 

El Conseller de barri anuncia l’acte previst per al proper dia 18 de gener de 

2020, en el que es penjaran les plaques de la Plaça Humberto Rivas i Plaça 

Can Basté. Es fa un aclariment sobre el canvi d’adreces que implicarà els 

canvis del nomenclàtor, que només afectarà a l’equipament de Can Basté. 

 

5. Precs i preguntes: 

- El President de l’AVV demana que es facin les obres de la rampa d’accés al 

CEM Turó des del carrer Pi i Molist. 

- Una veïna exposa la situació que viuen els veïns del carrer Beret, en relació 

l’ús intensiu que fan alguns col·lectius del Parc del Turó de la Peira. 

Exposa que a les nits d’estiu s’ajunten grups de més de 40 persones que 

fan soroll i consumeixen alcohol. 

El Gerent exposa la complexitat de la situació, i recorda que ja es fan 

intervencions per part de l’Equip de Gestió de Conflictes. També exposa 

que en altres parcs com el de la Guineueta, el tancament no ha estat la 

solució efectiva. 

El President de l’AVV diu que cal una remodelació integral del parc que 

afavoreixi donar-li altres usos, que atregui altres col·lectius, i que amb els 

col·lectius de joves cal fer un treball preventiu. Que s’està fent un treball 

actualment amb les entitats esportives per trobar alternatives de lleure per 

aquests nois i noies. 

El President del CCD Turó, reitera que la situació al Parc és complicada i 

que afecta a les inscripcions al club, perquè les famílies no volen que els 

seus fills passin pel parc sols, i que amb intervenció policial únicament no es 

pot resoldre, i que cal més mediació i intervenció educativa. La veïna que ha 

exposat la problemàtica diu que el col·lectiu no és només de joves. 

La Regidora diu que cal reduir la repercussió que te sobre els veïns aquesta 

situació, i treballar la part més preventiva. 

 

 



 
 
 
Districte de Nou Barris 
Direcció de Serveis  a les Persones i al Territori 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
www.bcn.cat/noubarris 

 

4 
 

 

La representant de l’Eix comercial diu que ja es fa molta feina des de la 

diversificació curricular, i que Nou Barris ha estat pioner en aquest sentit. 

El President del CCD Turó diu que sovint es fa molta difusió de noticies 

negatives del Districte, i que cal visualitzar també allò positiu de que disposa 

el territori.  

 

 

  

 


